



ລ່າງລາວ NEWS

ໜ່ວຍງານຂ່າວສານ ພະແນກສັງລວມ ຫ້ອງການ ທຫລ
ໂທ / ແຟັກ (856-21) 260283



ມອບໃບຢັ້ງຢືນໜ່ວຍພັກປອດໃສ, ເຂັ້ມແຂງ, ຫັກແຫ້ນ ປະຈຳປີ 2020ໃຫ້ກັບ 03 ໜ່ວຍພັກ ແລະ ໃບຍ້ອງຍໍ-ຊົມເຊີຍຫົກກົມກອງ



ໃນວັນທີ 26 ສິງຫາ 2021 ຜ່ານມາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ (ທຫລ) ໄດ້ມີພິທີມອບ
ໃບຢັ້ງຢືນໜ່ວຍພັກປອດໃສ, ເຂັ້ມແຂງ, ຫັກແຫ້ນ ປະຈຳປີ 2020 ຂຶ້ນ ຢູ່ສຳນັກງານ ທຫລ,
ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໂດຍການໃຫ້ກຽດເຂົ້າຮ່ວມຂອງສະຫາຍ ພຸດທະໄຊ ສີວິໄລ ກຳມະການ
ປະຈຳພັກ ທຫລ, ຮອງຜູ້ວ່າການ ທຫລ ພ້ອມນີ້ກໍ່ມີຫົວໜ້າກົມ, ຄະນະພະແນກ ແລະ ສະມາຊິກ
ພັກ ທຫລ ເຂົ້າຮ່ວມ.



ພິທີມອບໃບຢັ້ງຢືນໜ່ວຍພັກປອດໄສ, ເຂັ້ມແຂງ, ໜັກແໜ້ນ ປະຈຳປີ 2020 ໃຫ້ແກ່ 03 ໜ່ວຍພັກ ລວມມີ ສຳນັກງານປົກປ້ອງເງິນຝາກ, ກົມຄຸ້ມຄອງທະນາຄານທຸລະກິດ, ກົມຄຸ້ມຄອງລະບົບຊຳລະສະສາງ ແລະ ມອບໃບຍ້ອງຍໍ-ຊົມເຊີຍກົມກອງລວມໝູ່ໃນເທື່ອນີ້, ລວມມີ 06 ກົມກອງຄື: ສຳນັກງານປົກປ້ອງເງິນຝາກ, ກົມຄຸ້ມຄອງທະນາຄານທຸລະກິດ, ກົມຄຸ້ມຄອງລະບົບຊຳລະສະສາງ, ກົມຄຸ້ມຄອງສະຖາບັນການເງິນ, ກົມນິຕິກຳ ແລະ ສູນບໍລິການເກັບຊື້ໜີ້ ແລະ ຮັບຝາກໜີ້ ເພື່ອເປັນການເຊີດຊູຜົນສຳເລັດທີ່ຫົກກົມກອງສາມາດຍາດມາໄດ້ນັ້ນ ກໍ່ຍ້ອນມີຄວາມເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ການຊີ້ນຳ-ນຳພາຂອງອົງຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ເປັນຢ່າງດີ, ມີຄວາມຮັບຜິດຊອບສູງຕໍ່ໜ້າທີ່ການເມືອງທີ່ໄດ້ຮັບການມອບໝາຍ ແລະ ມີແບບແຜນວິທີເຮັດວຽກທີ່ເປັນລະບົບ ໂດຍຖືເອົາການປະຕິບັດຕາມຫຼັກການລວມສູນຂອງປະຊາທິປະໄຕ ເປັນບັນຫາສຳຄັນຕົ້ນຕໍ ເພື່ອມາຜັນຂະຫຍາຍເຂົ້າສູ່ວຽກງານຕົວຈິງ ແລະ ສາມາດບັນລຸຕາມແຜນທີ່ວາງໄວ້ ພ້ອມນັ້ນ, ບັນດາສະມາຊິກພັກກໍ່ມີຄວາມເຂັ້ມແຂງທາງດ້ານປະລິມານ ແລະ ຄຸນນະພາບ.



ສະຫາຍພຸດທະໄຊ ສີວິໄລ ກຳມະການປະຈຳພັກ ທຫລ, ຮອງຜູ້ວ່າການ ທຫລ ກໍ່ໄດ້ຕີລາຄາສູງ ຕໍ່ຜົນງານທີ່ຍາດມາໄດ້ຂອງ 03 ໜ່ວຍພັກ ແລະ 06 ກົມກອງ ເຊິ່ງສະຫາຍໄດ້ໃຫ້ທິດຊີ້ນຳບາງຕອນວ່າ: ເພື່ອພ້ອມກັນສູ້ຊົນຍົກສູງຄວາມຮັບຜິດຊອບໃນການປັບປຸງກໍ່ສ້າງໜ່ວຍພັກຕົນໃຫ້ກາຍເປັນໜ່ວຍພັກປອດໄສ, ເຂັ້ມ ແຂງ, ໜັກແໜ້ນ ໃນປີ 2021, ຊຶ່ງໃນປີ 2020 ນີ້ບັນດາສະຫາຍ ຕ້ອງໄດ້ໄປທົບທວນຄືນບັນດາສາເຫດຕົ້ນຕໍ ຫຼື ປັດໄຈຕ່າງໆ ທີ່ເຮັດໃຫ້ໜ່ວຍພັກຂອງຕົນບໍ່ທັນຄົບມາດຖານ-ເງື່ອນໄຂຖືກຮັບຮອງໃນຄັ້ງນີ້ ເພື່ອພ້ອມກັນຄົ້ນຄວ້າຊອກວິທີປັບປຸງແກ້ໄຂໃຫ້ດີຂຶ້ນກວ່າເກົ່າ. ພ້ອມກັນນັ້ນ, ບັນດາໜ່ວຍພັກ ແລະ ກົມກອງກ່ຽວຂ້ອງ ຕ້ອງສືບຕໍ່ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດບັນແຂ່ງຂັນ ໂດຍອີງໃສ່ແຜນງານ-ໂຄງການ 5 ປີ (2021-2025) ທີ່ຂຶ້ນເທິງໄດ້ຮັບຮອງເປັນຕົວຊີ້ວັດລວມ ເພື່ອຜັນຂະຫຍາຍແຜນງານ-ໂຄງການໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບວຽກງານຕົວຈິງຂອງກົມກອງຕົນ ຮັບປະກັນໃຫ້ການປະເມີນຜົນໃນໄລຍະໃໝ່ ເປັນຮູບປະທຳຍິ່ງຂຶ້ນ, ທັງເປັນສິ່ງຈູງໃຈໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂໍ້ແຂ່ງຂັນ.



// ຂ່າວ-ພາບ: ສົມພິດ ທຳມະວົງ

ຢູ່ເມືອງລາວໃຊ້ແຕ່ເງິນກີບ

